
Referat af bestyrelsesmøde i 9. hovedkreds afholdt tirsdag den 20. august 2024 Præstevænget 39, 7323 

Give. 

Deltagere: Morten Fabrin (MF), Aksel Hansen (AH), Leif Hamborg (LH) og Claus Rossen (CR). 

Afbud: Steen Juul Mortensen (SJM). 

Dagsorden: 

1)Godkendelse af referat af mødet den 12. juni 2024 

Referatet blev godkendt. 

 

2)Meddelelser 

Herunder drøftede bestyrelsen blandt andet sin mere langsigtede opgavefordeling. 

 

3)Økonomi 

AH omdelte oversigter for 1. halvår 2024 og for indeværende kvartal. Egenkapitalen pr. 20/8 2024 udgjorde 

ca. 109.000 kr., og resultatet pr. 30/9 2024 forventedes at blive positivt med ca. 1.700 kr. AH ville udsende 

opkrævninger til enkeltmedlemmerne i indeværende uge, og han vil sondere markedet for en mere 

fordelagtig anbringelse af ca. 80.000 kr. i en periode på op til 5 år.  

 

4)Ungdomsskak i hovedkredsen i sæsonen 2024/25 

Det besluttedes at afholde ungdomsholdstævne så vidt muligt lørdag den 25. januar 2025. Uden for 

hovedkredsen vil klubberne i Silkeborg, Randers og eventuelt Aars blive inviteret til at deltage. 

MF vil kontakte hovedkredsens divisionsklubber (som pt er de eneste klubber med ungdomsmedlemmer) 

for at sondere interessen for eventuelt af afholde ungdomsholdkampe samme tid og sted som de indbyrdes 

kampe i 1. division, gruppe 4.  

 

5)Skoleskakstævnerne i sæsonen 2024/25 

MF spørger Søren Ladegaard, Kjellerup om tid og sted for sæsonens skoleskakstævner. 

 

6)Holdturneringen 2024/25.  

Tidspunkter for runderne er tidligere vedtaget således: Eventuelle søndagskampe 3/11, 17/11 og 8/12 2024, 

12/1, 2/2, 2/3 og 23/3 2025. Øvrige rækker spiller de følgende hverdage. 

LH udsender indbydelser til klubberne i næste uge med en svarfrist, der udløber søndag den 29. september 

2024. 

 



7)Generalforsamling 2025.  

Det blev besluttet at afholde næste generalforsamling onsdag den 9. april 2025 kl. 19.00 på Sevel Kro. 

 

8)Pokalstævnet 2025 

LH kontakter Herning Skakklub herom.   

 

9)Et spørgsmål om livebrætter 

Bestyrelsen har modtaget et forslag om, at hovedkredsen indkøber livebrætter med henblik på transmission 

af partier. 

Der var enighed om, at der udover økonomien også kunne imødeses et ressourceproblem med hensyn til 

opbevaring, fragt, uddannelse og transmission, ligesom det eventuelle behov var uklart, idet ingen klubber 

har henvendt sig med et ønske. Bestyrelsen tager derfor ikke skridt til indkøb af livebrætter. 

 

10)HB-mødet i unionen søndag den 25/8 2024 

Dagsordenen med de hidtil foreliggende bilag blev gennemgået og drøftet. 

Der var herunder enighed om en udpræget skepsis ved forslaget om at lade pokalturneringen afløse af et 

DM i hurtigskak for hold med fri tilmelding, da det kunne befrygtes yderligere at svække interessen for at 

deltage i de lokale kvalifikationsstævner, der er et godt samlingspunkt i hovedkredsene. 

 

11)Bestyrelsesmøder i 2024/25  

Det blev besluttet at afholde de kommende bestyrelsesmøder onsdagene den 20/11 2024 og den 9/4 2025. 

  

12)Eventuelt 

Medlemmerne orienterede om igangværende og kommende turneringer i Lemvig, Holstebro, Viborg, 

Herning, Skive og THY. 

 

Referat ved Morten Fabrin 


